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Czechowice - Dziedzice, 22 sierpnia 2019 r.

wniosek Radnego Bartłomiei a Faifer

Wnoszę o dokończenie drogi szutrowo-zwirowej, która została wykonana pomiędzy
parkingiem przy tant. Multispedytorze pzy ulicy Hrabiego Kotulińskiego, a tzw. Starym
Boiskiem pzy Zespole Szkolno - Przedszkolnym nr 1 w Czechowicach - Dziedzicach. Część
drogi została wykonana w br. w celu skomunikowania terenu gdzie odbywały się tzw.
,,Katarzynki" z drogą publiczną.

w mojej ocenie nalezy dokończyć tą drogę, gdyż w pzypadku gdyby w tym miejscu
stale miały odbywac się tzw. ,,Katarzynki" to byłoby to bardzo duze udogodnienie dla
organizatorów, a przede wszystkim droga ta stanowiłaby bezpieczny skrót dla mieszkańców
w tym dzieci, które nie musiałyby pokonywac części bardzo ruchliwej i niebezpiecznej drogi
Hrabiego Kotulińskiego i Mazańcowickiej w celu dojazdu do szkoły.

Koszt wykonania takiej drogi szutrowo - zwirowej jest bardzo niewielki, a udrozni ten
teren i pozwoli nawet na korzystanie z niej przy nowo powstałym boisku ze sztuczną
nawierzchnią. Odbiór dotychczas wykonanej drogi przez mieszkańców jest jednoznacznie
pozytywny i oczekują oni, że droga zostanie dokończona.

pan Burmistrz

Marian Błachut
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Radny Rady M/ejskiejw Czechowicach - Dziedzicach

Bańłomiej Fajfer
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